



**DBS Treasures Hong Kong Lucky Draw at “DBS PRESENTS BOLLYWOOD SPOTLIGHT”, India By the Bay Festival-**

**Terms and conditions**

1. Three (3) Lucky Draw winners (each a “Winner”) will be drawn randomly and announced at the end of the Program;
2. There are a total of three (3) prizes (each a “Prize”) and one (1) Prize will be given out to each Winner. The Bank’s decision as to whether a Participant is a Winner and the Prize awarded is final and conclusive;
3. Prizes are a. travel voucher worth HKD 7,000; b. Apple Voucher – for HKD 5,000; and c. Montblanc Voucher – HKD 3,000; 3. Klook, Apple, and Montblanc are not participants in or sponsors of this Lucky Draw;
4. The Lucky Draw results will be announced on or before 20<sup>th</sup> October 2023. The Bank will notify the Winners of the Prize redemption arrangement (“Redemption Email”) via the email provided in this form on or before [31st October 2023];
5. Each Participant can only be eligible for the Prize once;
6. Winners must provide and keep a valid email address to receive the Redemption Email. If the Participant did not provide the required information to register for the Lucky Draw and/or the information provided is inaccurate or incorrect, resulting in the Bank’s failure to verify the identity of the Winner or notify the Winner of the Prize, the Participant may be disqualified from the Lucky Draw and/or any eligibility to the Prize;
7. To redeem the Prize, the Winner must follow the instructions in the Redemption Email and redeem the Prize by the redemption deadline stated in the Redemption Email, otherwise the Prize will be forfeited. Prize redemption is subject to the terms and conditions in the Redemption Email;
8. The Prizes must be redeemed during the redemption period stated in the redemption letter, otherwise the Prizes will be forfeited;
9. The Prize is not replaceable in the event of any loss or damage, no replacement redemption letter will be issued if original letter is lost, damaged or expired;
10. The Prize offered under this Lucky Draw cannot be converted to cash or exchanged for any other services or products. The Bank may replace the Prize with an alternative reward without prior notice;
11. Use of the Prize (or any alternative reward) will be subject to the suppliers’ terms and conditions applicable thereto. The Bank is not the supplier of the Prize and is not responsible for and shall have no liability in respect of the quality of goods and services provided by the suppliers of the Prize (or any alternative reward) in this Lucky Draw. Any enquiries, claims or complaints regarding the Prize should be directed to the relevant suppliers;
12. Redemption is subject to the respective supplier’s Terms and Conditions at redemption link;
13. The Bank shall not be liable for any damages, losses, claims, costs or proceedings incurred or suffered by the Participant as a result of their participation in the Lucky Draw;
14. It is the Winner’s responsibility to comply (at their own expense) with any laws requiring payment of any tax, duty, levy or similar impost relating to the award of the Prize, and the Bank shall have no responsibility in respect thereof;
15. Participation in the Lucky Draw is subject to there being no abuse or non-compliance by the Participant, failing which the Bank can disqualify a Participant from participating in the Lucky Draw. The Bank reserves the right to replace any Winner subsequently found by the Bank to be ineligible or otherwise not entitled to the Prize;
16. The Bank may amend these terms and conditions and/or change or terminate the Lucky Draw. The decision of the Bank is final;
17. In the event of any dispute arising from the Lucky Draw, the decision of the Bank shall be final and conclusive;
18. The Lucky Draw is subject to the prevailing legal and regulatory requirements;
19. The Lucky Draw is held within Hong Kong. These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of Hong Kong and each Participant submits to the exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong;
20. Any person who is not a party to these Terms and Conditions shall not enforce any provision of these Terms and Conditions under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Chapter 623 of the Laws of Hong Kong);
21. Lucky Draw information will remain accessible up to one week after the end of the Lucky Draw;
22. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.

Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, data subjects may request access or correction of data, or request data to understand the Bank’s data policies and practices and the types of data held.

Such requests should be addressed to:

Data Protection Officer

DBS Bank (Hong Kong) Limited 73/F The Center,

99 Queen’s Road Central,

Central Fax: 2536 4307



**星展豐盛理財香港 “DBS PRESENTS BOLLYWOOD SPOTLIGHT, India By the Bay Festival” 抽獎- 條款及細則**

1. 三 (3) 名抽獎得獎者 (「得獎者」) 將隨機抽取, 並於活動結束時公佈。
2. 抽獎共有三 (3) 個獎品 (「獎品」), 每位得獎者將獲得一 (1) 個獎品。本行對參與者是否為得獎者及所頒獎品的決定為最終決定權。
3. 獎品為 a. 價值港幣 7,000 元的旅行禮券; b. 港幣 5,000 元 Apple 禮券; 及 c. 港幣 3,000 元萬寶龍禮券。Klook、Apple 和萬寶龍不是本次抽獎的參與者或贊助商。
4. 抽獎結果將於 2023 年 10 月 20 日或之前公佈。本行將於[2023 年 10 月 31 日]或之前透過本表格內提供的電郵地址通知得獎者領獎安排 (「獎品換領電郵」)。
5. 每位得獎者只能獲得一次獎品。
6. 得獎者必須提供並保留有效的電郵地址才能接收獎品換領電郵。如參與者未有提供登記抽獎所需的資料及/或所提供的資料不準確或不正確, 導致本行未能核實得獎者的身份或通知得獎者, 參與者可能被取消抽獎資格及/或任何領取獎品的資格。
7. 得獎者必須按照獎品換領電郵中的說明兌換獎品, 並在獎品換領電郵中規定的兌換截止日期前兌換獎品, 否則獎品將被視為無效。獎品兌換受獎品換領電郵中的條款和條件約束。
8. 獎品必須在本兌換信中規定的兌換期內兌換, 否則獎品將被視為無效。
9. 獎品如有任何遺失或損壞, 恕不補發。正本如有任何遺失、損壞或過期, 恕不補發。
10. 此抽獎提供的獎品不可兌換現金或兌換任何其他服務或產品。本行可改用其他獎賞代替獎品, 恕不另行通知。
11. 獎品 (或任何其他替代獎賞) 的使用將受其供應商適用的條款及細則約束。本行並非獎品的供應商, 對獎品供應商 (或任何替代獎賞) 在本次抽獎中提供的貨品及服務質素概不負責, 亦不承擔任何責任。有關獎品的任何查詢、索賠或投訴, 請直接向相關供應商提出。
12. 兌換受相應供應商於兌換鏈接中的條款及細則約束。
13. 對於參與者因參與抽獎而招致或蒙受的任何損害、損失、索賠、費用或訴訟, 本行概不負責。
14. 得獎者有責任遵守任何有關授予獎品的稅收、關稅、徵稅或類似罰款的法律(自費), 本行對此不承擔任何責任。
15. 參與抽獎須視乎參與者沒有濫用或不遵守本條款及細則, 否則本行可取消參與者參與抽獎的資格。本行保留更換任何得獎者的權利, 其後被本行認定為不符合資格的參與者或無權獲得獎品。
16. 本行可修改、更改本條款及細則及/或終止抽獎。本行保留最終決定權。
17. 如抽獎有任何爭議, 本行保留最終決定權。
18. 抽獎受現行法律和監管規定約束。
19. 本抽獎只於香港特別行政區舉行。本條款及細則受香港特別行政區法律所管轄, 所有參加者均受香港特別行政區法律及其司法機構所管轄。
20. 任何非本條款及細則訂約方的人士不得依據《合約(第三者權益)條例》強制執行本條款及細則的任何條文。
21. 抽獎資訊將維持至抽獎結束後一星期。
22. 如中英文版本有任何歧義或不一致, 概以英文版本為準。

根據《個人資料 (私隱) 條例》, 資料當事人可要求查閱或更正資料, 或索取資料以了解星展銀行的資料政策和慣例及所持有的資料種類。

此等要求應向下列人士提出:

資料保護主任  
星展銀行 (香港) 有限公司  
香港港島中環皇后大道中 99 號  
中環中心 73 樓  
傳真: 2536 4307